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Notulen Jaarvergadering IJsclub “Oranjewoud” 
 
Seizoen:  2013-2014 
Datum:  19 november 2014 
Locatie:  Restaurant de Koningshof 
 
 
1 Opening 
 
Om 20.10 uur opent voorzitter Jaap van der Zee de vergadering en heet naast de bestuursleden 10 
leden (14 aanwezigen) welkom. Koning Winter hield zich afwezig afgelopen seizoen. De laatste weken 
leek het wel voorjaar. Hierdoor was een extra maaibeurt nodig voordat op 16 november het water weer 
in de baan kon worden gelaten.  
 
 
2 Mededelingen, ingekomen en uitgaande stukken 
 
- Bestuurslid Anny van der Meulen komt later i.v.m. werkverplichtingen 
- Er zijn geen afmeldingen 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 20 november 2013 
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 

 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2013 tot 1-10-2014) 
 
Jan de Boer leest voor de laatste maal het Jaarverslag voor. Het jaarverslag wordt goedgekeurd en 
vastgesteld. Het zakelijk recht voor de kabels, leidingen en lichtmasten is nu formeel gevestigd. 
 
 
5 Financieel overzicht penningmeester 
 
Het exploitatieresultaat van het afgelopen verslagjaar was positief. Gezien het winterweer waren er 
geen extra inkomsten vanuit de koek en zopie en dus ook geen uitgaven voor het materialenpark. Wel 
waren er wel eenmalige uitgaven (waren voorzien) voor het ontwikkelen en vernieuwen van de website 
en de notariskosten voor het opstalrecht van de lichtmasten, kabels en leidingen. De rekening voor de 
huur van de container (vorig verslagjaar) is niet ontvangen en moet worden gezien als een sponsorgift. 
 
 
6 Verslag kascommissie  
 
De heer Geux geeft aan dat hij samen met René de Lange (niet aanwezig) de boekhouding heeft ge-
controleerd. Er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. Ook dit jaar had penningmeester Henk 
Kok de zaken goed op orde. Op voorstel van de kascommissie verleent de vergadering daarop dechar-
ge aan het bestuur voor het in het afgelopen jaar gevoerde financiële beleid. Jaap bedankt de kas-
commissie voor haar controlerende bijdrage. 
 
 
7 Benoeming nieuw lid kascommissie 
 
De Heer Geux wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. René de Lange (Lollius 
Ademalaan 10, Oranjewoud) zal volgend jaar samen met Jan Bakker (Anna Charlottelaan 7, Oran-
jewoud) de kas voor het seizoen 2014-2015 controleren. Jan Bakker was vorig seizoen reserve en 
plaatsvervangend lid. Als nieuw reserve en plaatsvervangend lid wordt Jelly van der Werk benoemd 
(Heidelaan 29a, Oranjewoud).  
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8 Vaststellen contributie 
 
Het bestuur stelt voor de jaarlijkse contributie voor het seizoen 2015-2016 niet te wijzigen en te houden 
op 7 euro. Hiermee gaan de leden akkoord. 
 
 
9 Vaststellen bijdrage Donateurs 
 
De jaarlijkse bijdrage wordt op 5 euro vastgesteld totdat er een nieuw voorstel wordt gedaan.  
 
 
10 Bestuursverkiezing 
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn Marja Piek en Jan de Boer. Marja is herkiesbaar en 
wordt zonder tegenkandidaten herbenoemd.  
Secretaris Jan de Boer is niet herkiesbaar. De voorzitter spreekt hierop mooie woorden. Jan is op 9 
december 1998 als opvolger van Piet Oosterhof tot secretaris benoemd. Jaap stelt dat zowel hij, als 
ook de overige bestuursleden, de afgelopen 16 jaar zeer goed met Jan hebben samengewerkt binnen 
een hechte vriendenploeg. Jan is erg bevlogen geweest bij de aanleg van de nieuwe ijsbaan. Hij heeft 
veel contact met de gemeente onderhouden en is medeverantwoordelijk voor de aanleg van de nieuwe 
verlichting geweest. Jan blijft het beheer van de website uitvoeren en zal een flinke rol blijven spelen in 
de ontwikkeling van het nieuwe ijsclub gebouw. Daarover later meer. Jaap overhandigt Jan een mooie 
bos bloemen en een cadeaubon als dank voor zijn inspanningen. Deze dank wordt verbijzonderd door 
Jan te benoemen als Lid van Verdienste bij ijsclub Oranjewoud.   
Voor de vacature van Secretaris wordt voorgesteld om Jacob Dijk te benoemen. Jacob Dijk is in Oran-
jewoud west geboren en woont inmiddels 16 jaar in Oranjewoud. Jacob was de afgelopen jaren vaak 
op de baan te vinden en hielp daarbij regelmatig met het schoonhouden van de baan. De benoeming 
wordt door de aanwezige leden met applaus goedgekeurd. 
 
 
11 Ontwikkelingen mbt lidmaatschap KNSB 
 
In september ontvingen alle ijsclubs van het gewest Friesland een uitnodiging voor de ledenvergadering 
van het gewest. Er zou daar summier gesproken worden over de plannen tot het aanbieden van een 
dienstenpakket door het gewest, waardoor lidmaatschap van de KNSB voor natuurijsclubs niet meer 
een moat is. Er werd aangegeven dat een KNSB lidmaatschap van ongeveer 800 euro vervangen kon 
worden door een lidmaatschap van de netwerkgroep van het gewest Friesland voor 125 euro. 
 
Er werd aangegeven dat er op de ferieningsdei van het gewest een aparte workshop zou komen om 
hier verder uitleg over te geven.  
 
Er wordt aan de leden gevraagd hoe zij staan ten opzichte van opzegging van het lidmaatschap van de 
KSNB en lid te worden van de netwerkgroep. In principe staat iedereen hier positief tegenover. Statutair 
dient dit dan nog aangepast worden 
 
 
12 Diversen met betrekking tot de ijsbaan  
 
Het bestemmingsplan rondom de ijsbaan is onherroepelijk. Dit betekent dat de bouw van een clubge-
bouwtje mogelijk is geworden. Het maaien door de gemeente had beter gekund. Het weer was ook wel 
erg mooi. Hierdoor bleef het gras groeien. Er is nog een beetje extra gemaaid voordat het water op 
zondag 16 november weer de baan in kon. 
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13  IJsclubgebouw  
 
Er wordt door Jan de Boer kort uit de doeken gedaan wat er m.b.t. de ontwikkeling van het ijsclubge-
bouw is ondernomen. Jan de Boer, Marja Piek en Jaap van der Zee zijn de trekkers van het project 
“Realisatie ijsclubgebouw”. Waar nodig worden de andere bestuursleden betrokken bij de werkzaam-
heden.  
 
In juli is er een gesprek geweest met Fred Dijkstra (lid van de ijsclub). Fred had op aanvraag van be-
stuurslid Jan Oosterbaan al eens enkele schetsen gemaakt voor een gebouwtje. Deze schetsen zijn 
tijdens de bestuursvergadering besproken. Jan en Jaap zijn bij de gemeente geweest om de 
(on)mogelijkheden m.b.t. het gebouw te bespreken. Samen met de wensen die door het bestuur op 
tafel zijn gelegd heeft dit geleid tot de voorbeeld tekeningen die tijdens de ledenvergadering op tafel 
liggen. De leden zijn enthousiast over deze tekeningen. 
 
Er wordt door het bestuur voorgesteld maximaal 30.000 euro te besteden aan de realisatie van het 
ijsclubgebouw. Er is momenteel 24.000 euro in kas. De penningmeester wil minimaal 10.000 in kas 
houden als buffer voor onvoorziene zaken. Er zal hierdoor maximaal 14.000 euro uit eigen middelen 
aan het gebouw worden besteed. Het andere deel zal op een andere wijze op tafel moeten komen. 
Hierbij kan gedacht worden aan subsidies uit verschillende potjes en aan sponsor acties. De leden 
staan hier positief tegenover. 
 
 
14 Rondvraag 
 
Geen vragen. 
 
 
15 Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur. 


